
Glömsta Samfällighetsförening
Styrelsemöte nr.3 2018

Protokoll 2018-08-26 kl. 18:00 – 19:00
Plats: Hemma hos Thomas Stääv, Arkeologgatan 18
Närvarande: 

 Thomas Stääv, ordförande
 Jakob Lennartsson, sekreterare
 Johan Zetterlund, styrelseledamot
 Andreas Andersson Melander, styrelseledamot
 Lennart Lövström, styrelseledamot

§ 1 Ordförande öppnade mötet

§ 2 Rapporter från kassör:
2 personer som ännu inte har betalat medlemsavgifterna. 
Ekonomin i övrigt håller sig inom budget.

§ 3 Skyltning: 
Kommunen har ersatt de dåliga skyltar som har rapporterats. Eventuellt ska ytterligare 2 
skyltar sättas upp.

§ 4 Asfalteringen: 
Styrelsen har pratat med Eskilstunas gatuchef på kommunen som numera är ansvarig för att få
uppdaterad status av de 80 fastigheter som saknar asfaltering i Glömsta. Grushögar och annat 
material som ligger runt vallarna i Glömsta togs även upp som någonting som kommunen 
behöver åtgärda. 
Kommunen har lovat att asfalteringen i Glömsta kommer att åtgärdas under 2019 och att 
uppdatering gällande städningen inkommer under september månad. 

§ 5 Farthinder och övergångsstället:
Styrelsen har fått in synpunkter på de nya farthinder som satts upp och vi kommer att 
undersöka en alternativ lösning som är mer passande samt be kommunen åtgärda 
övergångsstället.

§ 6 Glömsta höstfest:

A) Namnet är bestämt till Glömsta Äppelfest
B) Datumet är bestämt till söndagen den 16 september, 11:00 – 19:00
C) Fotbollsplanen mellan A-etappen och dagis är bestämt som plats
D) Fem-kamper, tävlingar, lekar baserat runt äpplen.
E) Knytkalas är föreslaget
F) Jakob Lennartsson skriver inbjudan och samtliga medlemmar i styrelsen hjälps åt att 

dela ut.
G) Vandringspokal till äppelpajstävlingen
H) Facebook-event och sida ska skapas.
I) Budgeten är fortfarande satt till 2500 kr
J) Läs mer info på Facebook-sidan

http://www.glomsta-torshalla.se/ 



§ 7 Rapporter från markansvariga
Etapp A. Ingen att rapportera.
Etapp B. Budkavlen var rapporterad saknad och har blivit ersatt med en ny. 
Etapp C. Färdigställning av parkeringen vid Arkeologgatan planerad.

§ 12 Övriga punkter
Konceptet Grannsamverkan är sedan tidigare implementera i Glömsta samfällighet. Vi 
undersöker nu hur vi ska gå tillväga för att reaktivera denna samverkan och medvetandegöra 
alla fastigheter om vad som krävs för att skapa en tryggare miljö för oss alla.

§ 13 Nästa styrelsemöte sätts preliminär till 18 november (söndag) kl. 18:00 hos Thomas 
Stääv.

§ 14 Mötet avslutades.

Torshälla 2018-08-26

_______________________________ ________________________________

Thomas Stääv Jakob Lennartsson
Ordförande Sekreterare                                              

http://www.glomsta-torshalla.se/ 


